
 

姬强,  中国石油化工股份有限公司金陵分公司信息化与计量中

心工程师，主要从事公司信息系统的设计、开发、实施与维护工作。

全程参与公司泄漏检测与修复项目的流程梳理、制度建立、设备使用

培训、建立信息平台、现场测漏堵漏工作。设计了公司无泄漏管理系

统、设备故障看板系统。主持参与编写的《全员参与创建炼厂无泄漏

管理新模式》荣获中国石化集团公司第二十二届管理现代化创新二等

成果等奖项，多次荣获部门先进个人称号。 

 

Ji Qiang，Engineer，Informatization & Measurement Center，Sinopec 
Jinling Petrochemical Branch Company. Mainly engaged in the design, 
development, implementation and maintenance of the information system 
of the company.Full participate in leak detection and repair project of 
carding process, system establishment, equipment use training, establish 
information platform, on-site leak plugging process. 
 
Design of no-leaking management system of the company.Issued a paper 
on 《Full participation in the establish of a new model of no-leaking 
management in refinery》and  won the twenty-second of the Sinopec 
group Management Modernization Innovation Achievement Award and 
won several sectors advanced individual title. 


